
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Grzyba 

na 61. posiedzeniu Senatu 

w dniu 25 września 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Joanny Kluzik-Rostkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Chciałbym się dowiedzieć, czy dla szkół polonijnych w różny sposób zorganizowanych na całym świecie 

przewidziano dystrybucję tak zwanego nowego darmowego elementarza dla klas pierwszych. Jeżeli tak, pro-

szę o powiadomienie mnie, czy takie działania zostały już podjęte. Jeśli nie, to będę wdzięczny za informację, 

w jaki sposób placówki te mogą wejść w jego posiadanie.  

Co ważne, chodzi o egzemplarz w wersji papierowej. W sierpniu bieżącego roku na Kociewiu w Czarnem 

przebywała bowiem na wakacjach grupa dzieci polonijnych z Syberii, a dokładniej z Chakasji, żywo zainte-

resowana ojczyzną swoich przodków. Przekazuję w załączeniu adresy tych dwóch szkół wraz z liczbą 

uczniów. 

Z poważaniem 

Andrzej Grzyb 




